
KLUB RADNYCH Sławno, dnia; 12.08.2019r.

„Bliżej Mieszkańców Gminy Sławno”

ŁRSSĄ Kkofo= Paki

AGH YW

GUY] WÓJT GMINY SŁAWNO
RYSZARD STACHOWIAK

Za pośrednictwem
2019 -08- 12 |  | PRZEWODNICZĄCEGO RADY
GĄ4 GMINY SŁAWNO

AAA ja „AŻ p. MARKA SZANELA

INTERPELACJA

W sprawie systemu do nagrywaniai transmisji sesji on-line

W imieniu Klubu Radnych „Bliżej Mieszkańców Gminy Sławno”

Wnoszę o:

1) Przedstawienie kosztów poniesionych na zakup systemu do nagrywania i transmisji

on-line; jaki to jest model, typ, rodzaj?

2) Informację, kto jest odpowiedzialny za obsługę systemu podczas obrad;

3) Informację, dlaczego sesje transmitowane są z problemami technicznymi, które

występują od dłuższego czasu;

4) Informację, dlaczego sprzęt i system nie został naprawiony (czy zostały zgłoszone

usterki w ramach reklamacji?).

5) Jakie moduły posiada system, oraz sprzęt z których i jakich można korzystać?

6) Kto jest odpowiedzialny za publikację transmisji na BIP, wiele transmisji było

publikowanych z opóźnieniem. Proszę, o informację kto jest odpowiedzialny za

naruszenie obowiązków.
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